

PRAYERS

GOVERNMENT ORDERS

The House resumed debate on the motion of Mr. McDermid, seconded by Mr. Danis,—That Bill C-73, An Act to provide for the dissolution or transfer of certain Crown corporations and to amend certain Acts in consequence thereof, be now read a second time and referred to a Legislative Committee.

And debate continuing;

STATEMENTS BY MEMBERS

Pursuant to Standing Order 31, Members made statements.

ORAL QUESTIONS

Pursuant to Standing Order 30(5), the House proceeded to Oral Questions.

DAILY ROUTINE OF BUSINESS

PRESENTING PETITIONS

Pursuant to Standing Order 36, petitions certified to be in order by the Clerk of Petitions were presented as follows:

—one by the honourable Member for Sarnia—Lambton (Mr. James) concerning the holding of referendums (342-7500);

—one by the honourable Member for Glengarry—Prescott—Russell (Mr. Boudria) concerning the Goods and Services Tax (342-7501);

—one by the honourable Member for Churchill (Mr. Murphy) concerning tax benefits for Northern and isolated areas (342-7502);

—one by the honourable Member for Carleton—Charlotte (Mr. Thompson) concerning the Gannet Rock lighthouse (342-7503);

—one by the honourable Member for Restigouche—Chaleur (Mr. Arseneault) concerning the Goods and Services Tax (342-7504);

—one by the honourable Member for York South—Weston (Mr. Nunziata) concerning the Goods and Services Tax (342-7505);

—one by the honourable Member for Scarborough—Agincourt (Mr. Karygiannis) concerning the Goods and Services Tax (342-7506);

—one by the honourable Member for Okanagan—Similkameen—Merritt (Mr. Whittaker) concerning the Goods and Services Tax (342-7507);

PRIÈRE

ORDRES ÉMANANT DU GOUVERNEMENT

La Chambre reprend le débat sur la motion de M. McDermid, appuyé par M. Danis,—Que le projet de loi C-73, Loi portant dissolution ou cession de sociétés d'État et modifiant certaines lois en conséquence, soit maintenant lu une deuxième fois et déferé à un Comité législatif.

Le débat se poursuit.

DÉCLARATIONS DE DÉPUTÉS

Conformément à l'article 31 du Règlement, des députés font des déclarations.

QUESTIONS ORALES

Conformément à l'article 30(5) du Règlement, la Chambre procède à la période de questions orales.

AFFAIRES COURANTES ORDINAIRES

PRÉSENTATION DE PÉTITIONS

Conformément à l'article 36 du Règlement, les pétitions suivantes, certifiées conformes par le greffier des pétitions, sont présentées:

—une par l'honorable député de Sarnia—Lambton (M. James) sur la tenue de référendums (342-7500);

—une par l'honorable député de Glengarry—Prescott—Russell (M. Boudria) relative à la taxe sur les produits et services (342-7501);

—une par l'honorable député de Churchill (M. Murphy) sur l'indemnisation fiscale des localités isolées et du Nord (342-7502);

—une par l'honorable député de Carleton—Charlotte (M. Thompson) sur le poste de gardien du phare de Gannet Rock (342-7503);

—une par l'honorable député de Restigouche—Chaleur (M. Arseneault) relative à la taxe sur les produits et services (342-7504);

—une par l'honorable député de York—Sud—Weston (M. Nunziata) relative à la taxe sur les produits et services (342-7505);

—une par l'honorable député de Scarborough—Agincourt (M. Karygiannis) relative à la taxe sur les produits et services (342-7506);

—une par l'honorable député d'Okanagan—Similkameen—Merritt (M. Whittaker) relative à la taxe sur les produits et services (342-7507);